**Note: Handling Fee SGD20 per booking apply if purchase only Optional Tours**

N L2

= Brave the high seas and get ready to face the great predators of the
Mauritian waters during a trip aboard a fishing boat fully equipped for
your sporting prowess. Experienced skippers will take you to the open
sea where the waters abound in Blue Marlin, Black Marlin, Yellowfin Tuna,
Bonito and other large fish that attract big game fishing enthusiasts.

[ N | Bravez les hautes mers et préparez-vous 4 affronter les grands prédateurs
des eaux mauriciennes lors d’une journée a bord d’un bateau de péche
tout équipé pour vos prouesses sportives. Des skippers expérimentés vous
conduiront vers le grand large ot les eaux abondent de Marlin Bleu, de
Marlin Noir, de Thon Jaune, de Bonite et autres gros poissons qui attirent les
amateurs de péche au gros.

Underwater Walking

> ] At 3 meters under the sea, with a helmet on your shoulders, explore the
rich underwater world that embraces you as you climb down into the
depths of the ocean. Stroll among the corals, feed the curious fish that will
come to greet you and discover various marine species of all shapes and
colours. A unique experience that requires no swimming or diving skills.

| N | Un scaphandre posé sur 'épaule, descendez dans les profondeurs marins 2
3 metres et explorez la richesse de ce monde sous-marin qui s'ouvre 4 vous.
Baladez-vous parmi les coraux, donnez & manger aux poissons curieux qui
viendront vous saluer et découvrez les diverses espéces aux formes et couleurs
variées. Une expérience unique qui ne nécessite aucune compétence en
matiére de natation ou de plongée.




